

Privacy Policy

1. Data Controller

The data controller responsible for processing personal data on this website is:

Philipp A. Klemz
Sony music publishing
Bülowstr. 80

10783 Berlin - Germany

E-Mail: philippklemz@icloud.com

2. General Information

Protecting your personal data is important to me. Personal data is processed on this website only to the extent necessary for its technical operation.

3. Hosting

This website is hosted by [Webhoster AG](#).

Whenever you access this website, the web server automatically processes technically necessary information (server log files), including:

- IP address
- Date and time of access
- Requested page
- Browser type and version
- Operating system
- Referring URL (if transmitted by your browser)

This processing is necessary to ensure the secure, stable and reliable operation of the website.

The legal basis for this processing is Article 6(1)(f) of the General Data Protection Regulation (GDPR), based on the legitimate interest in operating a secure website.

4. Cookies

This website does not use cookies for analytics or marketing purposes.

5. Spotify Player

This website may include music content via the Spotify Player provided by Spotify AB, Regeringsgatan 19, 111 53 Stockholm, Sweden.

The Spotify Player is not loaded automatically. It is activated only after you click the "Load Spotify" button. Once activated, a connection to Spotify's servers is established. In the process, personal data such as your IP address and technical information about your browser and device may be transmitted to Spotify.

By clicking the button, you consent to establishing this connection with Spotify.

For more information about how Spotify processes personal data, please refer to Spotify's Privacy Policy.

6. External Links

This website contains links to external websites, including Instagram.

A connection to the respective provider is established only after you click such a link. The operators of those external websites are solely responsible for the processing of personal data on their sites.

7. Contact

This website does not provide a contact form. If you contact me by email, the personal data you provide will be processed solely for the purpose of responding to your inquiry.

8. Your Rights

Under the GDPR, you have the right to request access to your personal data, rectification, erasure, restriction of processing, data portability, object to processing, and lodge a complaint with a competent data protection supervisory authority.

9. Changes to this Privacy Policy

This Privacy Policy may be updated from time to time to reflect changes in legal requirements or technical developments.

Last updated: July 2026

Datenschutzerklärung

1. Verantwortlicher

Verantwortlich für die Datenverarbeitung auf dieser Website ist:

Philipp A. Klemz
Sony music publishing
Bülowlstr. 80

10783 Berlin - Deutschland

E-Mail: philippklemz@icloud.com

2. Allgemeine Hinweise

Der Schutz deiner personenbezogenen Daten ist mir wichtig. Personenbezogene Daten werden auf dieser Website nur im technisch erforderlichen Umfang verarbeitet.

3. Hosting

Diese Website wird bei der [Webhoster AG](#) gehostet.

Beim Aufruf der Website werden automatisch technisch erforderliche Informationen durch den Webserver verarbeitet (Server-Logfiles). Hierzu gehören insbesondere:

- IP-Adresse
- Datum und Uhrzeit des Zugriffs
- aufgerufene Seite
- Browsertyp und Browserversion
- Betriebssystem
- Referrer-URL (sofern vom Browser übermittelt)

Die Verarbeitung erfolgt zur Gewährleistung eines sicheren, stabilen und sicheren Betriebs der Website.

Rechtsgrundlage ist Art. 6 Abs. 1 lit. f DSGVO.

4. Cookies

Diese Website verwendet keine Cookies zu Analyse- oder Marketingzwecken.

5. Spotify-Player

Auf dieser Website können Musikinhalte über einen Spotify-Player eingebunden werden. Anbieter ist Spotify AB, Regeringsgatan 19, 111 53 Stockholm, Schweden.

Der Spotify-Player wird nicht automatisch geladen. Erst wenn du den entsprechenden Button („Spotify laden“) anklickst, wird eine Verbindung zu den Servern von Spotify hergestellt. Dabei können personenbezogene Daten, insbesondere deine IP-Adresse sowie technische Informationen über dein Endgerät und deinen Browser, an Spotify übermittelt werden.

Mit dem Anklicken des Buttons erklärst du dich mit der Herstellung der Verbindung zu Spotify einverstanden.

Weitere Informationen zur Verarbeitung personenbezogener Daten findest du in der Datenschutzerklärung von Spotify.

6. Externe Links

Diese Website enthält Links zu externen Angeboten, insbesondere zu Instagram.

Erst durch Anklicken eines Links wird eine Verbindung zum jeweiligen Anbieter hergestellt. Für die Verarbeitung personenbezogener Daten auf den verlinkten Seiten sind ausschließlich deren Betreiber verantwortlich.

7. Kontaktaufnahme

Diese Website stellt kein Kontaktformular zur Verfügung. Sofern du per E-Mail Kontakt aufnimmst, werden die dabei übermittelten personenbezogenen Daten ausschließlich zur Bearbeitung deiner Anfrage verarbeitet.

8. Betroffenenrechte

Du hast nach der Datenschutz-Grundverordnung insbesondere das Recht auf Auskunft, Berichtigung, Löschung, Einschränkung der Verarbeitung, Datenübertragbarkeit, Widerspruch gegen die Verarbeitung sowie das Recht, Beschwerde bei einer Datenschutzaufsichtsbehörde einzulegen.

9. Änderungen dieser Datenschutzerklärung

Diese Datenschutzerklärung wird bei Bedarf an geänderte gesetzliche oder technische Rahmenbedingungen angepasst.

Stand: Juli 2026